

## 《单词百科:methylprednisolone是什么意思?methylprednisolone怎么发音? methylprednisolone的解释和用法》

英语单词methylprednisolone是什么意思?methylprednisolone怎么读?methylprednisolone怎么发音?简答网为您整理了methylprednisolone的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### methylprednisolone怎么读

methylprednisolone的读音:[me θ ɪ lpred'n ɪ s ə l ə ʊ n]

### methylprednisolone的意思

1、n.甲强龙;甲基强的松龙;6-甲强的松龙;6-甲氢化泼尼松;

### methylprednisolone的双语例句

1、Objective To explore avail of methylprednisolone in treating children's severe asthma.

目的探讨甲基强的松龙在治疗儿童重症哮喘中的作用.

2、Objective : To evaluate the clinical effect of methylprednisolone of sequential method on children with bronchiolitis.

目的: 评价甲基强的松龙序贯法治疗毛细支气管炎的临床疗效.

3、She responded well to pulse therapy with methylprednisolone and cyclophosphamide and the administration of warfarin.

这位病人对以类固醇及细胞毒杀药物爲主的脉冲治疗加上抗凝血药物使用反应良好.

4、Objective To investigate the clinical effect of high-dose methylprednisolone pulse therapy on acute demyelinating encephalopathy.

目的观察甲泼尼龙冲击治疗急性脱髓鞘脑病的疗效.

5、Objective To study the prophylactic effect of high dose methylprednisolone in rat acute spinal cord injury.

目的:研究大剂量甲基强的松龙对急性脊髓损伤大鼠神经功能的预防保护作用.

6、Results: The effects cerebral edema in methylprednisolone group was better than those in dexamethasone group.

对照组使用地塞米松常规治疗,比较两组疗效及不良反应情况,结果作统计学分析.

7、Objective To evaluate the effect of methylprednisolone on the prophase of severe hepatitis.

目的考察甲泼尼龙治疗重型肝炎前期的疗效.

8、Objective To explore the curative effects of methylprednisolone sodium succinate on unilocular bone cysts in Children.

目的探讨骨囊肿内注射甲泼尼龙琥珀酸钠治疗儿童单房性骨囊肿的疗效.

以上是简答网为您整理的methylprednisolone怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于methylprednisolone的用法、methylprednisolone的释义、methylprednisolone的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/methylprednisolone>